
Referat FAU-møte, Grålum skole 

9.11.2016 Klokken 18.00  

 

Saksliste:   

1. Åpning 

2. Godkjenning av innkalling og saksliste 

3. Godkjenning av møtereferat fra sist møte 

4. Saker og svar fra SU/SMU-møte 

5. Hvordan nå best ut til foreldrene  

6. Nettvett 

7. Vipps/MCash  

8. Julebord 

9. Tilbakemelding fra FAU representanter på mail etc.  

10. Eventuelt  

  

1. Katarina Magnus åpner møtet 

  

  

2. Innkalling og saksliste godkjent 

  

  

3. Møtereferat fra sist møte godkjent  

  

  

4. Saker og svar fra SU/SMU-møte 

- Flyere fra FAU skal nå sendes ut i ranselpost i første trinn, resten av elevene vil 

motta denne via transponder.  

- Behov for utedo ved Kalveberget, ønsket av elevene som er med på SU/SMU-

møter, de tar med spørsmålet videre til elevrådet.  

- Sykkelstativ. Uteområdet ved skolen skal få en oppgradering. Skolen selv ønsker å 

bruke penger på en slik oppgradering og da vil sykkelstativ etc være en del av 

denne oppgraderingen. FAU kan bidra med midler til sykkelstativ. Det kan være 

mulig å søke tippemidler for å hjelpe til med penger til prosjektet, men dette må 

søkes av FAU.  

-Isflate i samarbeid mellom FAU, skolen og Lille Grålum velforening. Veldig positivt. 

Katarina Magnus tar kontakt med velforeningen 

- 5-7 klasse har årlig tur til Harehjellhytta, FAU kan samkjøre med dette og lage et 



alternativ der elevene kan velge å dra til Kjerringåsen istedenfor, og stå på slalåm. 

FAU vil forhøre seg med Kjerringåsen om pakkepriser for heiskort og leie av utstyr. 

Vi vil lage et skjema som foreldrene får hjem der det må krysses av for 

slalåm/langrenn/aking og om eleven trenger å låne utstyr. 

  

5. Hvordan når FAU best ut til foreldrene? Forslag å lage facebookgruppe. Problemet 

med dette er at dette må bli en gruppe for veldig mange, noe som igjen kan føre til 

uheldige diskusjoner mellom foreldre og mellom foreldre og FAU. Forslaget legges 

på is. FAU vil forsøke å heretter sende referat fra møtene til rektor, som igjen kan 

sende til alle foreldrene via fellesutsending på mail fra skolen. Kanskje bruke 

transponder systemet som allerede er tilgjengelig for skolen.   

 

6. Nettvett. På ungdomskolen er det obligatorisk nettvettkurs for elevene. FAU mener 

dette burde komme allerede på barneskolen. Rektor ved Hafslund ungdomsskole 

arrangerer nettvettkurs. Sjekke om dette er noe for Grålum skole. Med nettvettkurs 

mener FAU det er veldig viktig at foreldre får vite hva som foregår på diverse 

sosiale medier og hvor farlig det potensielt kan være. Noen nettvettkurs foregår på 

en slik måte at det er kurs for elevene først, så for foreldrene etterpå. Det er noe 

slikt vi ønsker å få til her.  

FAU ønsker å få nettvett inn som en del av felles læringsmål Foreldresamarbeid er 

veldig viktig når det kommer til nettvett, vet du noe så si ifra til hverandre. SI NEI 

for å beskytte barna! 

FAU vet at det finnes elever helt ned i andre/tredjeklasse som har en eller annen 

form for sosiale medier tilgjengelig. PASS PÅ! Det er ikke sikkert at eleven forteller 

deg som forelder alt som skjer på sosiale medier, eller om eleven har kontoer på 

sosiale medier. Husk at det er 13 års aldersgrense for å bruke sosiale medier som 

Facebook, instagram etc. Det er DU som foresatt som står ansvarlig om denne 

aldersgrensen brytes.   

 

7. Vipps/M-Cash. FAU vil gjøre det mulig å betale med vipps på arrangement i vår 

regi. Dette innebærer at vi registrerer FAU som en frivillig organisasjon. Dette blir 

nå gjort og vi håper å kunne ta imot betaling via vipps fra og med 17. mai 

arrangementet 2017.  

 

8. Julebord for FAU-medlemmene. Det er interesse for dette. Det skal IKKE brukes 

penger fra FAU-kassen til noe slikt. Dette må hvert enkelt medlem betale for selv. 

Forslag på å legge dette i forbindelse med et møte. Sjekker muligheten for å få det 

til etter neste møte.  

 

9. Tilbakemeldinger fra FAU medlemmene på mail etc. Katarina ønsker bekreftelse på 

at mail er mottatt av FAU medlemmene. 



10. Eventuelt  

- Blomsterpotter må ryddes inn før vinteren, nærmiljøgruppa tar ansvar for dette. 

- Mobbeforedrag, dette er ønskelig, kommer tilbake til dette ved neste møte 

-Skolefotografering, Ariel foto har fått litt klager pga uskarpe bilder. Nå har skolen 

fått tilbud fra Fotonorden som tilbyr en litt annerledes pakke en Ariel foto. Prisen er 

ganske lik. FAU er positive til å prøve Fotonorden i stedefor.  

-  Innkjøring forbudt skilt langs tunebanen er flyttet nærmere veien. Dette 

innebærer at det nå ikke er tillatt å parkere ved fotballbanen ved Grålumhallen. 

Dette gjelder mellom 07.30 og 16.30 hverdager. Skolen sender ut melding om dette 

via transponder systemet på SMS til foreldrene.  

- Kakeansvarlig til FAU møter, gå på rundgang? 

- Skoleledelsen ønsker at så mange som mulig tar foreldreundersøkelsen og ønsker 

hjelp fra FAU. FAU oppfordrer alle til å svare på undersøkelsen for å forbedre 

skolehverdagen til våre barn. Men vi ønsker også at skolen blir flinkere til å sende 

ut slik info via transponder systemet på sms til alle foreldre, i tillegg til 

ranselposten.  

 

Møtet hevet 20.00 

  

For FAU 

Jørn Moum 

  


